
Kljub dopustom brez oddiha
Jullf /n avguat ata tlsta dva meaeca, ko odlde vellk

del delovnlh Ijudl In krajanov na letnl oddlh. Zaradl
tega mora/o nekatera opravlla, kl nlao najbolj nujna,
počakatl na Jesenskl čas. Redno delo v delovnlh
organlzacljah In raznlh službah pa vseeno ne ame
zamretl. KaJ dela na prlmer občlnska uprava v tem
času? KaJ občlnskl Izvršni avet? Za odgovor amo
naproalll Mllana Slemnika, predaednika občlnakega
izvršnega aveta v Centru.

»Delo občinske uprave se
sestoji iz dveh vrst opravil,« je
dejal Milan Slemnik. »Prvo je
dejavnost samega izvršnega
sveta, in njegovih organov, ki
pripravljajo gradiva za delo-
vanje zborov občinske skup-
ščine in urejajo še druge
upravne zadeve v svoji pri-
stojnosti. Drugo pa je vsakda-
nje operativno delo občinske
uprave, ki je namenjeno ne-
posredno občanom in je odvi-
sno tudi od občanovih po-
treb.«

»Vsakdanjega operativnega
dela je v poletnih mesecih
manj. Mnogo občanov je tedaj
na dopustu in ne hodijo toliko
po opravkih na sedež občin-
ske uprave. Tudi pri nas so
mnogi delavci na dopustu,« je
povedal Slemnik. »Tisti pa, ki
so na delovnem mestu, izkori-
stijo poletne mesece - ko ni

toliko strank - da uredijo vse
tisto, česar zaradi preobilice
dnevnih opravkov in zadolži-
tev ne morejo narediti med le-
tom.« Podobno delujejo tudi
izvršni svet in njegovi organi.

Vendar pa je za izvršni svet
bolj malo oddiha. Se v juliju
je zasedala občinska skupšči-
na. Na tem zasedanju je tekla
razprava o pomembnih plan-
skih dokumentih. Podanih je
bilo veliko pripomb zlasti na
osnutek smernic za pripravo
družbenega plana občine
Ljubljana Center za obdobje
1986-1990. Zdaj je potrebno
pripraviti predlog smernic.
To je veliko dela, s katerim so
okupirani vsi organi izvršne-
ga sveta. Delegatska skupšči-
na bo o planskih dokumentih
razpravljala na oktobrskem
zasedanju.

Na septembrskem zaseda-
nju pa bodo delegati v skup-
ščinskih zborih razpravljali o
polletnem poslovanju gospo-
darstva in negospodarstva.
Razprava bo en mesec prej,
kot prejšnja leta. Ker v tako
kratkem času ne bodo mogli
pridobiti dokončno obdela-
nih podatkov službe družbe-
nega knjigovodstva, zbirajo
organi izvršnega sveta podat-
ke sami. Tako bodo pripravili
oceno, ki bo lahko realna pod-
laga za odločanje in ukrepa-
nje.
' »Občinski izvršni svet mora
krepko poprijeti za delo, če
hoče pripraviti vse gradivo za
septembrsko zasedanje ob-
činske skupščine,« je dejal
Milan Slemnik. »Izvršni svet
se kljub dopustom redno se-
staja vsako sredo in obravna-
va tekoče gradivo. Kljub let-
nim dopustom se vedno se-
stane v večinski sestavi, kar
pomeni, da nikoli ni nesklep-
čen. Če je potrebno, pokliče-
mo tega ali onega člana IS ce-
lo z dopusta, da pride na sejo
in tako zagotovimo sklepč-
nost,« je pojasnil njegov pred-
sednik.

Niko Isajevič


